

輪椅、電動輪椅、電動代步車

Manual Wheelchair、Power Wheelchair and Scooter



ISO7176 CNS14964 檢測服務 | Test Service

服務範圍 | Service Range

- ▶ 輪椅、電動輪椅、電動代步車等產品靜力、衝擊與疲勞強度測試
Static, impact and fatigue strengths test of the manual wheelchair, power wheelchair and scooter.
- ▶ 電動輪椅、電動代步車等產品最大速度、加速度測試
Maximum speed and acceleration test of the power wheelchair and scooter.
- ▶ 電動輪椅、電動代步車等產品表面溫度、不平地面測試
Surface temperature and ground unevenness test of the power wheelchair and scooter.
- ▶ 輮椅、電動輪椅、電動代步車等產品靜態穩定性與動態穩定性測試
Static stability and dynamic stability test of the manual wheelchair, power wheelchair and scooter.
- ▶ 電動輪椅、電動代步車等產品障礙攀越測試
Obstacle-climbing ability test of the power wheelchair and scooter.
- ▶ 電動輪椅、電動代步車等產品理論行駛距離、耐候測試
Theoretical distance range, climatic and obstacle-climb test of the power wheelchair and scooter.
- ▶ 依據輪椅、電動輪椅、電動代步車ISO7176系列、CNS14964系列標準
Refer ISO7176, CNS14964 standard of the manual wheelchair, power wheelchair and scooter.

通過TAF認證 檢測實驗室



財團法人自行車暨健康科技工業研究發展中心
Cycling & Health Tech Industry R&D Center (CHC)

地址：台中市工業區37路17號 TEL:04-23501100 <http://www.tbnet.org.tw>
黃雅梅 (分機604) mandy08280@tbnet.org.tw 陳美淳 (分機108) jean@tbnet.org.tw

